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Openbare Dorpsraadsvergadering 6 december 2023 in het MFA “De Schans”. 
  
1. Opening. 

• Voorzitter opent de vergadering.  

• Afmeldingen van het bestuur: Peter Smits en Anne Knelissen.  

• Verder van Bas van Giesen, Evelyn van Geenen, Sylvia van den Kroonenberg, Wilfried Stiel 
en Thea Jetten.  
 

2. Notulen van de vorige vergadering 21 september 2023  

• Notulen van de vergadering van 21 september jl. staat de naam van de kunstenaar Penders, 
moet zijn Lenders.   
 

3. Mededelingen. 

• De kalenders zijn gedrukt en zullen vanaf uiterlijk a.s. zaterdag 9 december bij de Spar 
kunnen worden opgehaald.  

• Ambulance, huisarts, Will Scheepens en Cecile van den Kroonenberg hebben samen een 
gesprek gehad. In de Dorpsraadvergadering van februari komt de ambulancedienst een 
toelichting geven. Ze willen een soort BHV+ pool opzetten.  

• Bestuur: aanvulling met 1 lid rond de 40 jaar is wenselijk gezien de samenstelling van het 
bestuur nu. Ideeën/suggesties welkom bij het bestuur.  

 
4. Werkgroepen DOP 2024.  

Er zijn al een aantal hoofdstukken gemaakt: 1. Algemeen 2. Woningen en winkels 3. 
Verkeer, parkeren, toerisme, evenementen en handhaving 4. Groen, duurzaamheid, 
klimaatakkoord 5. Verenigingsleven en vrijwilligerswerk 6. Gezondheid en medische 
voorzieningen (aanvulling: er is nu een patiëntenstop bij de huisarts en een wachtlijst van 1,5 

jaar. Niet voor mensen die terugkomen en ook niet voor gezinshereniging).  

 
De resultaten uit de DOP 2014 komen er ook in terug.  
Er moet aan alle leeftijden worden gedacht en aan alle wijken (ook buiten het centrum).  
Het streven is om op de volgende vergadering van februari 2024 al een opzet te kunnen laten zien 
en in mei 24 definitief af te ronden. De w.g. DOP gaat nog bedenken hoe we dit in de markt krijgen. 
De diverse w.g. hebben al een aantal onderwerpen om mee aan de slag te gaan. Aanvullingen of 
ideeën zijn altijd welkom (max. 5 pagina’s).  
 
5. Werkgroep Verkeer; woord aan Will Scheepens.  

• Verplaatsing bushalte en rotonde: 15 december moet de rotonde en de bushaltes klaar zijn 
zodat alles in gebruik kan worden genomen. De fietsenrekken zijn helaas niet overdekt. De 
Arcense functionaris van Arriva heeft, gezien het reizigersaanbod, aangedrongen op 
uitbreiding van het aantal fietsenrekken en abri. Provincie staat daar niet onwelwillend 
tegenover. 

• De Provincie vindt dat de gemeente een inspanningsverplichting heeft voor verlichting en 
verbetering van het fiets-/voetpad Lingsforterweg. Er komt een oplossing in de vorm van 
tijdelijke (feest-)verlichting van en bij de Kasteeltuinen. Op het ontwerp voor verbetering 
pad (breedte en verlichting) wordt nog gestudeerd.  

• Verkeersborden bij de Schans zijn aangepast. 

• Arriva is gevraagd om een attentie bijv. een aantal gratis dagkaarten. Daar stond men niet 
negatief tegenover.  
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• Voor bewoners Maasstraat zullen, in overleg met de gemeente, 30 KM stickers aangeschaft 
worden om aan te brengen op de afvalcontainers. Dit zal op korte termijn gebeuren.  

• Overbodig geworden borden i.v.m. afsluiting Koestraat, zijn vandaag, na een telefoontje, 
door BAM verwijderd  

• Ook de geraniums aan lantaarnpalen zijn door de gemeente weggehaald, het waren bijna 
Kerststerren geworden. 

• N.a.v. vragen: 

• Stoeptegels liggen er nog bij de weggehaalde bomen dit kan voor vervelende situaties 
zorgen. Hiervoor kan men rechtstreeks met BAM Helmond bellen.  

• De omleidingsroutes moeten kritisch bekeken worden na 15 dec. (o.a. bij punt 
Brandemolen/N271). Door gemeentefunctionaris wordt opgeroepen hiervan melding te 
maken via ‘mijn gemeente app’ dan komt het bij de juiste persoon uit en wordt het 
uitgezet en opgepakt.  

 
6. Werkgroep Wonen; woord aan Wil Joosten 

• ’t Wijdtveld: overleg geweest met gemeente en BPD (projectontwikkelaar), de uitkomst van 
de enquête kwam niet voldoende terug in het plan voor ’t Wijdtveld. Speelplek moet 
blijven; dit is uit de enquête gebleken. 19 dec vervolgoverleg 2e plan van BPD. Het bestuur 
heeft een brief aan wethouder Pollux en Verhaegh gestuurd. Vandaag bericht gekregen dat 
er in december nieuwe plannen komen. De gemeente overlegt ook met VaVa.  

• Kurversgraaf/Koestraat: investeerder heeft contact met BPD; zij hebben de rechten voor 
die 2 stukken. Zij werken samen én met de gemeente. Er zijn nieuwe eisen gekomen uit 
“Panorama Arcen”.  

• H. Dnantstraat 11 woningen bouw in volle gang oplevering april 24 interesse? Het merendeel 
zijn sociale huurwoningen. Verhuur wordt 14 dec besproken door Woonwenz. Voorrang aan 
Arcenaren 1e keer verhuur; daarna geen controle meer.  

• Tiggelerhof: deur aan deur seniorenproject geweest om interesse te peilen om te verhuizen 
naar een meer geschikte woning.  

• Sijzenbroek: 2/3 koopwoningen, bestemmingsplan staat vast. 1 vrijstaande of 2 onder 1 kap 

• Stadrandzones: vandaag besproken in raad Venlo: wellicht aanpassing van de groene 
contouren, kerkhof richting kruisweg. Gemeente gaat niet bouwen, projectontwikkelaar 
krijgt dit.  

• Alle initiatieven lopen via 1 ambtenaar voor Arcen  
 
7. Werkgroep Groen 

• vervanging bomen Maasstraat» overleg geweest met de gemeente Venlo er is 1 
contactpersoon tussen bewoners en gemeente. De hele weg wordt aangepakt; ook w.g.  
Verkeer is hierbij betrokken. Realisatie: voorjaar 2025. 1e ontwerp gezien; en daar is over 
vergaderd. Bèr Geurts en Evelyn Geenen worden samen duo voorzitters van de werkgroep. 

• Woord aan Bèr: bomen werden steeds slechter; in 2017 is al over begonnen. De gemeente 
moet dit echter opnemen in de begroting, vandaar nu pas. Goed gevoel bij het 1e overleg, 
daar waren ook 3 mensen van de gemeente bij. Ook Melle Bloemen, omgevingsmanager 
(aanwezig tijdens ODRV). Er komt nog een inspraakavond voor omwonenden over o.a.:  
parkeervakken, asfalt, voetpad, bomen, verlichting? Hierover moet nog worden 
nagedacht/gesproken. Heb je ideeën laat deze dan weten aan de werkgroep.  

• De Maasstraat wordt in ieder geval 30 km. en moet een mooie entree naar het dorp worden. 
 

8. Werkgroep Verbinding 

• Woord aan Bert Jansen:  

• Er komt dit jaar nog 1 deelauto. Nog een paar mensen erbij dan zouden het er 2 kunnen 
worden. Reservering gaat via een app. Je kunt 3 maanden voor niets meedoen; alleen het 
gebruik betaal je. Normaal koop je een tegoed. Er zijn rekentools of het interessant is voor 
je. Het kan zelfs interessant zijn voor een Kleine ondernemer.   

 
9. Werkgroep Dijkversterking 
Aanbesteding afgerond, 3 partijen hadden ingeschreven, de winnaar is bekend. Er komt nu een 
periode van radiostilte i.v.m. bezwaar mogelijkheden. Over 2/3 weken weten we meer.  
Vanaf 1 jan 2024 nieuwe Waterwet. Ontwerpen liggen ter inzage vanaf morgen, 7 december.  
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Dinsdag 12 december van 18.30 tot 20.30 uur inloopbijeenkomst in het oude raadhuis.  
Zie Maasdorpen van deze week. Volgende ODRV (feb 24) kunnen we meer vertellen. Aannemer kan 
2024 gebruiken voor uitwerken plannen.  
 
10. Draaiboeken Hoogwater Gemeente Venlo en Dorp Arcen 
De gemeente Venlo heeft samen met de w.g. Hoogwater 2 draaiboeken samengesteld die gaan over 
coördinatie, communicatie, evacuatie en nog meer veel zaken. Aanvullingen welkom. 
Karin Penders en Anke van Es van de gemeente Venlo presenteren hun gedeelte, namens Arcen doet 
Cecile van den Kroonenberg dit. Er komen enkele kritische vragen uit de zaal die door Karin worden 
beantwoord. 
 
11. Rondvraag. 
“Panorama Arcen” is klaar. Wil iemand een exemplaar in hard-copy hebben?  
ja, huisartsenpraktijk (voor in de wachtkamer).   
 
Voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur.  
Volgende vergadering 22 februari 2024.  


